



Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub / Centre d'approvisionnement
200 Kent Street | 200 rue Kent
Ottawa, ON, K1A 0E6

30005664

16 May / mai, 2024

Subject/ Object: Roof Repairs - Table Mountain VHF Site. Newfoundland / Réparation du toit – Site VHF de Table Mountain (Terre-Neuve-et-Labrador)

ADDENDUM #2 / ADDENDA N°2

Further to the above- mentioned Invitation to Tender documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#2) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n°2 est émis.

Questions and Answers

- Q5. Will transportation of required building material to site be by Contractor or will material be transported to site by Owner via helicopter?
A5. Please refer to "Site of Work" section on page 1 of SOW.
- Q6: As per A1 can current site photos be provided? As well as pictures with current status of the access road?
A6: Yes, we will provide the most recent site photos available.

Questions et réponses:

- Q5. Les matériaux de construction nécessaires seront-ils transportés jusqu'au site par l'entrepreneur ou par le propriétaire à l'aide d'un hélicoptère?
A5 : Veuillez consulter la section Site des travaux à la page 1 de l'Énoncé des travaux.
- Q6 : Conformément à la référence A1, est-ce que des photos du site actuel pourraient être fournies? Ainsi que des photos de l'état actuel de la route d'accès?
R6 : Oui, nous fournirons les photos les plus récentes du site qui sont disponibles.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**